
 

Referat. HOLLÆNDERHALLENS BRUGERRÅD 
 

DATO 
TID 
STED 

Tirsdag den 23. august 2022 
Kl. 17.30 
Mødelokale 2, 1 sal 

DELTAGERE Mette Kjærgaard, Kurt Christensen, Jeanette Øbo Hansen, Morten Jensen, Leif  
Nielsen, Søren H. Schmidt, Gitte Lauersen, Steen Nielsen og Steen Jørgensen. 

AFBUD Claes Clevin 

BEMÆRKNINGER  

 

DAGSORDENSPUNKTER 

1. Godkendelse af dagsorden. 
 

Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra den 
16. juni  
 

 
Godkendt.  

3. Meddelelser: 
- Formand 

 
 
 

- Hollænderhallen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

- KB 

 

 DGI slår et slag for motionsuge i uge 41. 

 Vi skal forsøge at mobilisere så mange som muligt ift. 
foreningernes dag den 18. september 

 

 Maling af Kongelundshallens loft til anden og mørkere 
farve er fortsat ikke afklaret. Søvang badmintonklub har 
i mange år påtalt udbedring af dette og også fået 
lovning på det.  

 Nyt adgangssystem implementeret ude i 
Kongelundshallen med succes. 

 Fællesprojekt. Sang, mad og fælles godnathistorie I HH 
d. 28/9 september.  

 Kongelundsfortet i bevægelse, løber af staben den 24/9 

 Svømmehallens adgangssystem har og er pt. ikke 100 % 
funktionsdygtigt. Forventes afklaret i denne uge. 

 Der har været hørring vedr. flygtningebyens 
midlertidige forbliven, ingen indvendinger fra 
brugerrådet. 

 Opstart efter sommerferien er meget rolig, ikke mange 
besøgende som nok kan tilskrives det dejlige vejr. Men, 
så er det glædeligt at kunne meddele, under økonomi, 
at bademesterinden på Dragør Søbad, Tanya er meget 
tæt på at have nået den budgetmæssige indtægt for 
2022 på ca. 460 t. i entreindtægter. 
 

 LN. Det er frarådet at lave store besparelser på 
områdets budget ønsker. 

 Mulighedernes hus er positivt modtaget i det politiske 
niveau. Spændende projekt. 



 

4. Forpagtning. (FB) 
 

 Fremtidens drift af 
cafeén 
 

 Åbningstider 
 

 
 
Brugerrådet går i tænkeboks ift. fremtidig driftsform. 
 
 
LN opfordre til en brugerundersøgelse. SJ undersøger 
mulighederne. 
 
KC Automat i forhallen skal virke.  
SJ det kommer den til meget snart. 
 
Generelt er det forventningen at der holdes åben som det er 
aftalt med brugerrådet tidligere. Dette er ikke efterlevet den 
seneste tid.  
SJ taler med forpagter om dette. 
 

5. Økonomi. (FB) 
- Budget 2023 

 

 
For sektor 4, vores område, kan følgende fra budget-
mappen nævnes, 

 Besparelser på 20 % og 40% 

 Ny stikhal til kr. 14,5 mio.  
Det bemærkes at der fortsat er et meget stort 
behov for yderligere renovere af toilette, 
omklædningsrum m.v. 

 Projekt ny parkeringsplads ved HH. Der er forslået 
afsat følgende over de kommende år, 

- 2023 1,675 mio. 
- 2024 830 t.  
- 2025 500 t. plus et tillæg på ca. 440 t. 

 Der ønskes en handicaplift til Dragør Søbad 400 t. 

 Udvidet åbningstid i svømmehallen 133 t. Det er 
ikke beskrevet hvilke dage men et godt bud er 
omkring jul, påske og pinse. 
 

 Der er udtryk en kraftig kritisk af den måde hvorpå 
man har startet budgetprocessen op ift. 20 %/40 % 
kun på sektor 4, vores område. 

 
6. Skoler og Institutioner (FP) 

 
 
SJ. Der har fundet et positiv opstartsmøde sted med 
idrætslærerne. JØG har faciliteret dette så vi håber at dette 
møde giver bonus. 
SN. Åbningstider for hele huset har indflydelse på skolerne. Det 
er en stor udfordring for skolen specielt ift. 9 skolespor samt 
deres eventuelle eksamner i idræt. 



GL. Flere af skolernes gymnastiksale er nedslidte og trænger til 
renovering. Det har selvsagt indflydelse skolens brug men 
rammer også foreningsbrugerne. 
 

7. Brugerrådets projektplan. (FB) 
- Revidering 

styrelsesvedtægter. 
 

- ”Dragør 
idrætssammenslutning”? 

 
 
 
 
 
 

- Mulighedernes hus. 
 
 
 
 

- Parkeringsarealet. 
 
 
 
 

- Foreningernes dag den 
3. september 2022 
 

 
Status er ukendt pt. Punkt fjernes til næste dagsorden og 
afventer forvaltningens procesplan for arbejdet. 
 
Brugerrådet dropper pt. ide´en om en genopstandelse af D.I.S. 
SHS fællesprojekter for foreningerne/klubberne foreslås 
arrangegeret. Der arbejdes videre med en ”Sommercamp” som 
kunne finde sted i uge 32 
Søren står i spidsen for at kontakte øvrige interessenter. 
 
Punktet slettes herefter fra projektplanen fremadrettet. 
 
SJ: Status pt. er, at vi efter den politiske glæde over ide´en og 
projektet i disse dag går og venter på svar fra Horten 
(advokatfirma med speciale i bl.a. kommunale anlægsprojekter) 
Forventet afklaring uge 35. 
 
Status SJ: det er desværre ikke lykkedes med en midlertidige 
løsning ifa. maling af klodserne samt montering af stolper så 
disse bliver synlige. 
Budgetmappe indeholder forslag til løsning. 
 
Ændres til den 18. september 

8. Ansøgning fra Dragør Sports og 
Motionsforening. 
 

 Gårdhaven 
 
 

 Ekstra rum 
  

 
 
 
Begge punkter udskydes til næste møde den 6 okt.  
Brugerrådet ønsker at se lokationerne. 
 
Næste møde den 6. okt. starter neden foran vindeltrappen. 

9. Evt.  Mødekalender 2023 
 
SHS vedr. Dragør Boldklubs omklædningsrumsproblematik. Kan 
der findes en evt. løsning evt. i den gamle svømmehal. 
SJ undersøger muligheden som absolut findes mulig. 
 
Torsdag den 6. oktober kl. 17.30 
Tirsdag den 29. november kl. 17.30 

 


